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                                              PROTOKÓŁ  Nr XXXIII/2017                   

 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 31 października  2017 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy Wodzisław 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 900  do godziny 1030. Obrady 

prowadziła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy Wodzisław.  Na stan                   

15 radnych   w sesji  uczestniczyli wszyscy (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy 

Wodzisław, pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy, pani Renata Koziara Sekretarz 

Gminy, przedstawiciele Poczty Polskiej, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, oraz 

inni zainteresowani obradami ( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Rozpatrzenie informacji na temat inwestycji realizowanych w ramach programów 

operacyjnych finansowanych ze środków Unii Europejskiej.  
8.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2017-2023, 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2017r. 

c) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego,  

d) zmiany Uchwały Nr XXVI/182/2017 Rady Gminy Wodzisław z dnia                          

24 lutego 2017r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Wodzisław w 2017 roku, 

e) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Samorządowej Szkoły 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Brześciu w ośmioletnią Samorządową Szkołę 

Podstawową im. Jana Pawła II w Brześciu, 

f) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Samorządowej Szkoły 

Podstawowej im. Adama Mickiewicza w Lubczy w ośmioletnią Samorządową Szkołę 

Podstawową im. Adama Mickiewicza w Lubczy, 

g), stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w Wodzisławiu w ośmioletnią 

Samorządową Szkołę Podstawową im. Wojska Polskiego w Wodzisławiu. 

    9.   Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych za 2016 rok: 

 - radnych Rady Gminy Wodzisław, 

 - kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Wodzisław.  

  10.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

  11.   Sprawy różne min: 

- wystąpienie przedstawiciela Poczty Polskiej S.A. w sprawie  ubezpieczeń produkcji 

rolniczej z dopłatą z budżetu Państwa.  

  12.   Zamknięcie obrad sesji. 
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Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Trzydziestą trzecią sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 

przewodnicząca  rady gminy pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram trzydziestą trzecią sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radnego Wojciecha Gądka,  jednogłośnie – 15 za,                 

w głosowaniu jawnym. 

Pkt.3.Przyjęcie porządku obrad. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   rady gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr XXXII/2017                

z   sesji  Rady Gminy Wodzisław  z dnia 29 września 2017 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 15 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XXXII/2017 z obrad   

sesji rady  z dnia 29  września 2017  roku. 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Pani wójt poinformowała, że w minionym  okresie  od  dnia  poprzedniej  sesji                       

w  zakresie  spraw  bieżących  wydała ogółem 11 zarządzeń, które  dotyczyły następujących 

spraw: 

- z dnia  29 września  2017 r. upoważniła  pracownika Ośrodka  Pomocy Społecznej   Panią 

Helenę Kwapisz do  następujących  czynności :  

- do prowadzenia postępowań w sprawach świadczeń rodzinnych oraz                                              

z zakresu pomocy społecznej,  
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- do realizacji zadań z zakresu ustawy z dnia 7 września 2007r. o pomocy osobom 

uprawnionym do alimentów,  

 - do realizacji zadań wynikających z ustawy o Karcie Dużej Rodziny, 

-  do realizacji zadań z zakresu ustawy o pomocy państwa w wychowaniu dzieci, 

-  do realizacji  zadań wynikających z ustawy o wsparciu kobiet w ciąży i rodzin „Za życiem”, 

- do realizacji zadań wynikających z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej.  

Zarządzeniem Nr 67/2017 z dnia 29 września   br.  dokonała zmian budżetu                                

i w  budżecie Gminy na  2017 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu  o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego  oraz wnioski  kierowników jednostek   w działach – Oświata                        

i  wychowanie   z  przeznaczeniem na  wyposażenie szkół w podręczniki, materiały 

edukacyjne lub ćwiczenia. Zmiany również  zostały  dokonane w oparciu  o  wnioski  

pracowników merytorycznych urzędu  w następujących działach:  Wytwarzanie                         

i zaopatrywanie w  energię  elektryczną, gaz i wodę,  Bezpieczeństwo publiczne                         

i ochrona przeciwpożarowa, Oświata i wychowanie, Ochrona Zdrowia, Rodzina oraz  

Gospodarka komunalna i ochrona środowiska.  

 

Zarządzeniem Nr 69/2017 z dnia 6 października    br.  powołała komisję do 

przeprowadzenia  naboru na stanowisko Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej                                                      

w Wodzisławiu. Pani wójt poinformowała, że do  naboru  przystąpił  jeden kandydat, który 

spełnił  warunki określone  w naborze. W  związku z przeprowadzoną  procedurą naboru                 

w  dniu 25 października br. dokonała akceptacji konkursu, a  tym samym ogłosiła  kandydata 

na  stanowisko kierownika OPS  w osobie  Pani  Justyny Żelichowskiej ze Strzeszkowic.  

 

Zarządzeniem Nr 70/2017 z dnia 19 października br.  dokonała zmian budżetu                                  

i   w  budżecie Gminy na  2017 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu   o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego  oraz wnioski  kierowników jednostek   w działach  Rolnictwo                           

i łowiectwo z przeznaczeniem na zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju 

napędowego dla producentów rolnych,  Administracja publiczna  z  przeznaczeniem na 

realizację  zadań wynikających z ustawy – prawo o aktach stanu cywilnego, ustawy                             

o ewidencji ludności i dowodach osobistych,  Pomoc Społeczna z przeznaczeniem na  

dofinansowanie opłacania składek na ubezpieczenie zdrowotne, zasiłki stałe oraz wypłatę  

dodatków na  pracownika  socjalnego,  Rodzina z przeznaczeniem na wypłatę świadczenia 

wychowawczego.   
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Zarządzeniem Nr 71/2017 z dnia 24 października   br. określiła zasady  

przeprowadzenia konsultacji z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust.3 ustawy  z dnia 24 kwietnia 2003 r.   o działalności pożytku publicznego                      

i o wolontariacie, projektu  uchwały Rady  Gminy  Wodzisław w  sprawie przyjęcia rocznego 

Programu współpracy Gminy Wodzisław   z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego  i o wolontariacie, na 2018 rok. 

Pani wójt poinformowała, że: 

- w  ramach kontaktów z interesantami w  sprawie ich  wniosków   i potrzeb   ogółem przyjęła 

w  wyznaczonych  dniach  około 30 osób,  

- przy udziale Sekretarza, Skarbnika Gminy, Kierownika Centrum Usług Wspólnych  oraz 

pracowników merytorycznych  urzędu przygotowane  zostały   projekty  uchwał  oraz  

sprawozdania będące przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. 

 
Następnie pani wójt odniosła się do tematu przetargów w zakresie dostaw i usług 

jakie  miały miejsce w ostatnim czasie tj.: 

- W  dniu  17 października br. komisja dokonał otwarcia ofert  w postępowaniu przetargowym 

na  Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych                    

i niezamieszkałych na terenie Gminy Wodzisław w latach 2018-2019. Na przetarg wpłynęły  

dwie oferty, które  są obecnie w  trakcie sprawdzania.   

  W  dniu  11 października br. dokonano otwarcia ofert w przetargu na odśnieżanie 

dróg gminnych i wewnętrznych na  terenie  gminy Wodzisław w  sezonie 2017/2018.    

Zakres przetargu obejmował  3  zadania, na  które wpłynęło łącznie 3  oferty.  

Na  poszczególnych  zadaniach najkorzystniejsze oferty  złożyły następujące  firmy: 

- Zadanie Nr 1.- Odśnieżanie pługiem zachodniej części Gminy – Firma ROBIDIG 

Robert Habior, Sędziszów  na łącznie 49,0 km  dróg, 

-Zadanie Nr 2.- Odśnieżanie pługiem wschodniej  części Gminy – Firma ROBIDIG 

Robert Habior, Sędziszów  na  łącznie 60  km  dróg, 

Zadanie Nr 3.- odśnieżanie powyżej 50 cm śniegu  ładowarką ( sprzętem ciężkim)                           

i ładowanie śniegu na przyczepę  -   Firma P.U.P.H Lech-Pol , Aleksander Słota , Konary.  

Następnie pani wójt poinformowała, że w okresie  od  ostatniej sesji  oprócz  bieżącej  

działalności uczestniczyła  w  następujących  spotkaniach : 

- w  dniu  18 października   br. uczestniczyła w niecodziennej uroczystości z okazji 

Jubileuszu 50-lecia pożycia małżeńskiego. Jubilatami  było  7  par małżeńskich z terenu 
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Gminy Wodzisław. Uroczystość rozpoczęła się mszą świętą w kościele Św. Marcina                                        

w Wodzisławiu, a  dalsza część odbyła się  w Pałacu Koronnym w Wodzisławiu. Jubilaci 

odznaczeni zostali medalami za długoletnie pożycie małżeńskie przyznanymi przez 

Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej. W  uroczystym  Jubileuszu udział  wzięli   Zaproszeni  

goście  w  osobach: przedstawiciela Wojewody Świętokrzyskiego – Pana Marcina Piętak,                 

z  ramienia  Marszałka Województwa Świętokrzyskiego Pani  Bogusławy Wypych- radnej 

Semiku,  Przewodniczącej Rady Powiatu Jędrzejowskiego – Pani Ewy Kubas-Samociuk, 

Wicestarosty Jędrzejowskiego – Janusza  Grabka. Na zakończenie uroczystości część 

artystyczną uświetniły miłe chwile dostojnym Jubilatom i zaproszonym gościom dzieci                             

z  Szkoły Podstawowej w Mierzawie. Wieńcząc  jubileusz  zaśpiewano tradycyjne „Sto lat” 

wzniesiono toast lampką  szampana. 

- w  dniach 19 i 20  października br. wzięła udział w XVII Kongresie Gmin Wiejskich RP.                

W  kongresie uczestniczyli  Wójtowie, Burmistrzowie, Przewodniczący Rad, Radni, Skarbnicy                     

i inni przedstawiciele gmin z całej Polski ogółem  ponad 900 osób. W debatach 

uczestniczyli między innymi: Anna Zalewska - Minister Edukacji Narodowej, Paweł Mucha -

Sekretarz Stanu w Kancelarii Prezydenta, Henryk Kowalczyk- Przewodniczący Komitetu 

Stałego Rady Ministrów, Ryszard Zarudzki- Podsekretarz Stanu MRiRW, Marek Zagórski- 

Sekretarz Stanu w Ministerstwie Cyfryzacji. Pierwszego dnia Kongresu odbyły się cztery 

równoległe panele: Panel Wójtów i Burmistrzów, Forum Skarbników, Forum Radnych                       

i Przewodniczących Rad. W  drugim  dniu kongresu  część merytoryczna  została rozpoczęta 

debatą o oświacie. Pani minister przedstawiła stan zaawansowania wprowadzania reformy 

oświatowej oraz odpowiadała na zadawane pytania. Wspomniała również, że jest kilka 

tysięcy miejsc pracy. Poinformowała, że jedna godzina w systemie to jest 1100 miejsc  

pracy. W następnym roku w klasie 8 będą w systemie 4 godziny tj. 4400 miejsc pracy.                       

W drugiej części obrady poświęcone były dyskusji nad rozwojem obszarów wiejskich                         

w kontekście na rzecz odpowiedzialnego rozwoju. Była również dyskusja w temacie ustawy 

Prawo wodne. W piątek została przyjęta ustawa o taryfach. Spółka Prawo wodne czy Polskie 

wody będą organem zatwierdzającym i wydającym decyzje w temacie stawek cen wody                   

i ścieków. 

- w  dniu 25 października br. na  zaproszenie Komendy Powiatowej PSP w  Jędrzejowie  

uczestniczyła w spotkaniu  dotyczącym  bieżącej działalności komendy oraz planu  zakupu 

pojazdów i sprzętu pożarniczego w 2018  roku przez jednostki OSP włączone do KSRG                    

w ramach dotacji celowej z  budżetu państwa.  Omówione  również  zostały zasady 

rozliczania przyznanych w  2017  roku dotacji na ten cel.  

- w  dniach od 5  do  16  października br. w związku z przypadającym na dzień                                     

14 października  Dniem Edukacji Narodowej na  zaproszenie Dyrektorów Szkół i Rad 
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Rodziców  jako Samorząd  Gminy uczestniczyliśmy w uroczystościach  z tej  okazji,  które  

odbywały się we  wszystkich placówkach oświatowych na terenie Gminy i połączone   były 

ze  ślubowaniem uczniów klas pierwszych.  Ze  względu na  niedyspozycję zdrowotną                     

w  większości  z  nich   panią wójt reprezentowała  Sekretarz  Gminy. Osobiście pani wójt 

wzięła  udział   w uroczystościach w SSP w  Lubczy.  

Pani wójt poinformowała, że w dniu 6 października dokonała z Dyrektorem 

Generalnym Dróg Krajowych i Autostrad w Kielcach objazd dróg, przede wszystkim na 

granicy z województwem małopolskim. Jak wszyscy wiedzą drogi techniczne zostały 

zablokowa i nie ma z nich wjazdu na S- 7 co stanowi utrudnienie dla rolników i mieszkańców. 

Po interwencji i gdy sprawdzeniu przez dyrektora w jaki sposób „udogodniono” warunki życia 

niezwłocznie wystąpiono o zmianę organizacji ruchu, a w związku, że wjazd  na Starą 

Olszówkę  jest  drogą Małopolski uzgadniano to z Generalną Dyrekcją Małopolski i policją.    

W piątek wykonawca drogi dostał już decyzję w tej sprawie i  być może w tym tygodniu, gdy 

pozwolą warunki pogodowe droga zostanie otworzona zarówno w stronę Olszówki jak i na 

część wschodnią. 

  Na  zakończenie pani wójt  zaprosiła wszystkich obecnych  na obchody Święta 

Niepodległości, które odbędą się 11 listopada br. w  Wodzisławiu. Poinformowała, że 

Tradycyjnie rozpoczną  się uroczystą mszą świętą o  godzinie 11:30 w  kościele Św. Marcina 

w Wodzisławiu,   następnie  zaplanowano przemarsz pod miejsca pamięci. Na zakończenie 

uroczystości  odbędzie  się uroczyste  widowisko słowno-muzyczne  w  wykonaniu dzieci ze 

SP w  Piotrkowicach, które będzie miało miejsce w świetlicy środowiskowej w  Wodzisławiu.   

Radny Artur Oleksiak prosił o podanie dokładnych danych dot. stawek przetargowych 

za odśnieżanie.  

Pani wójt poinformowała, że część zachodnia będzie odśnieżana za kwotę 28,99 zł., 

część wschodnia za kwotę 35,80zł. za 1 km, a  fadroma 291,60zł. za 1 godz.  

Więcej pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 15 za,  w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 
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Pkt.6. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Radny Artur Oleksiak pytał, w jaki sposób wykorzystujemy agregat prądotwórczy, który był 

kupiony na ujęcie wody w Wodzisławiu i miał służyć całej gminie. Radny poinformował, że                 

w ostatnim czasie była awaria zasilania w Przyrębie co spowodowało brak dostawy wody. 

Agregat miał być uruchomiony ale z tego co wie nie został.  

Pkt. 7. Rozpatrzenie informacji na temat inwestycji realizowanych w ramach 

programów operacyjnych finansowanych ze środków Unii Europejskiej.  

Informację przedstawił pan Dariusz Szafirski – inspektor d.s. inwestycji ( informacja stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu).  

Radny Artur Oleksiak zwrócił uwagę na zadanie rewitalizacja Wodzisławia tj. 

przebudowa ul. Ariańskiej 179m, a kanalizacja burzowa 200m.  

Inspektor d.s. inwestycji wyjaśnił, że kanalizacja burzowa będzie prowadziła do rzeki, 

a sama droga ma długość 179m tj. nawierzchnia asfaltowa. 

Więcej pytań ani uwag nie było.  

Pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że projekty uchwał były omawiane na 

komisji rozwoju gospodarczego i finansów oraz komisji oświaty, kultury i sportu  i otrzymały 

pozytywną opinię ( opinie stanowią załącznik nr  6 i 7 do protokołu).  

Projekt uchwały w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2017-2023, 

przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 8 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów - 13 za, 2 przeciw, 

wstrzymujących się brak,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXIII/219/2017                       

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2017-

2023r. 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2017r., przedstawiła skarbnik gminy                   

( projekt stanowi załącznik nr 9 do protokołu).  
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Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów- 12 za,  2 przeciw,                          

1 wstrzymujący się, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXIII/220/2017                          

w sprawie  zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2017r.                     

 

c) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego, przedstawiła skarbnik gminy                   

( projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXIII/221/2017                         

w sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego.                

        

d) zmiany Uchwały Nr XXVI/182/2017 Rady Gminy Wodzisław z dnia                                               

24 lutego 2017r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Wodzisław w 2017 roku, projekt 

przedstawiła sekretarz gminy ( projekt stanowi załącznik nr 11 do protokołu).  

Radny Artur Oleksiak zwrócił uwagę, że z zapisów uchwały wynika, że ojciec 

wyłapuje zwierzęta, a syn ma gabinet weterynaryjny znajdujący się pod tym samym 

adresem.  

Sekretarz gminy wyjaśniła, że gabinet weterynaryjny znajduje się w schronisku tj. 

weterynarz przyjeżdża do schroniska i wykonuje opisane czynności.  

Radny Artur Oleksiak odczytał zapis uchwały z którego wynika, że wyłapywaniem 

zajmuje się pan Jan Michalski, który prowadzi działalność gospodarczą pod adresem 

Racławice 91, a usypianiem ślepych miotów zajmuje się lekarz weterynarii Tadeusz 

Bielawski w gabinecie Weterynaryjnym Damiana Michalskiego pod adresem Racławice 91. 

Sekretarz gminy poinformowała, że nie zna dokładnie treści umowy i jeżeli trzeba to 

może ją sprawdzić. 

Pani wójt wyjaśniła, że faktycznie może być, że właścicielem gabinetu jest pan 

Damian Michalski ale do tego gabinetu może przyjeżdżać inny lekarz weterynarii. Pani wójt 
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poinformowała, że prokuratura rejonowa przesłała pisma do wszystkich gmin powiatu, 

wskazała uchybienia i trzeba się dostosować do uwag.  

Pani sekretarz zauważyła, że można się dostosować lub nie ale dyskusją                          

z prokuraturą można więcej stracić niż zyskać.   

Więcej pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXIII/222/2017  zmiany 

Uchwały Nr XXVI/182/2017 Rady Gminy Wodzisław z dnia                                                                 

24 lutego 2017r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Wodzisław w 2017 roku.          

            

e) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Samorządowej Szkoły 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Brześciu w ośmioletnią Samorządową Szkołę Podstawową 

im. Jana Pawła II w Brześciu, projekt przedstawiła pani Renata Walczak kierownik Centrum 

Usług Wspólnych w Wodzisławiu ( projekt stanowi załącznik nr 12 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXIII/223/2017  w 

sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Samorządowej 

Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Brześciu w ośmioletnią Samorządową Szkołę 

Podstawową im. Jana Pawła II w Brześciu.      

     

f) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Samorządowej Szkoły 

Podstawowej im. Adama Mickiewicza w Lubczy w ośmioletnią Samorządową Szkołę 

Podstawową im. Adama Mickiewicza w Lubczy,  projekt przedstawiła pani Renata Walczak 

kierownik Centrum Usług Wspólnych w Wodzisławiu ( projekt stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXIII/224/2017                          

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Samorządowej 
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Szkoły Podstawowej im. Adama Mickiewicza w Lubczy w ośmioletnią Samorządową 

Szkołę Podstawową im. Adama Mickiewicza w Lubczy. 

 

g), stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w Wodzisławiu w ośmioletnią Samorządową 

Szkołę Podstawową im. Wojska Polskiego w Wodzisławiu, projekt przedstawiła pani Renata 

Walczak kierownik Centrum Usług Wspólnych w Wodzisławiu ( projekt stanowi załącznik nr 

14 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXIII/225/2017                            

w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w Wodzisławiu w ośmioletnią 

Samorządową Szkołę Podstawową im. Wojska Polskiego w Wodzisławiu. 

 

Przewodnicząca rady gminy ogłosiła 5 min. przerwę.  

 

Po przerwie.  

 

Pkt. 9.   Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych za 2016 rok: 

- radnych Rady Gminy Wodzisław, przedstawiła przewodnicząca rady gminy ( sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu),  

- kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Wodzisław, przedstawiła sekretarz gminy                  

( sprawozdanie stanowi załącznik nr 16 do protokołu). 

 

Pkt. 10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Pani wójt poinformowała, że odpowiedź na zapytanie zostanie udzielona.                          

Musi to przeanalizować gdyż we wskazanym okresie pani kierownik przebywała na 

zwolnieniu lekarskim. Skonsultuje się z panem Urbańskim i odpowiedź będzie przygotowana 

na najbliższą sesję.  

 

Pkt. 11. Sprawy różne.  

Głos zabrała pani Agnieszka Tyniec Koordynator Poczty Polskiej d.s. ubezpieczeń. 

Przedstawiła ofertę ubezpieczeń upraw i hodowli zwierząt w ramach dotacji. Ubezpieczenie 

obejmuje rolników, którzy otrzymują dopłatę bezpośrednią z ARiMR. Dotacja może osiągnąć 

nawet 65% polisy. Dodała, że zapewne większość rolników nie wie, że ubezpieczenie upraw 

jest obowiązkowe tak jak gospodarstw rolnych. Czynności związanych z ubezpieczeniem 

można dokonać w Urzędzie Pocztowym w Wodzisławiu. W przypadku pytań zachęciła do 

skorzystania z pomocy pani Anny Słonina. Przypomniała, że zbliżają się terminy 
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ubezpieczeń gospodarstw i zachęciła do skorzystania z usług poczty jak również 

ubezpieczeń pojazdów. Oferta stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 Radny Artur Oleksiak pytał, co trudnego jest w udzieleniu odpowiedzi na pytanie tj. 

dlaczego nie użyto agregatu prądotwórczego gdy nie było energii na ujęciu wody w Przyrębie 

i woda nie mogła dotrzeć do mieszkańców.  

 Pani wójt zauważyła, że nie tylko był problem w Przyrębie. Odpowiedź będzie 

udzielona na kolejnej sesji. 

Pani Elżbieta Puto dyrektor GBP w Wodzisławiu zaprosiła wszystkich chętnych do 

wzięcia udziału we wspólnym śpiewie pieśni patriotycznych, co będzie miało miejsce w dniu 

12 listopada b.r. o godz. 1600. Poinformowała, że  współorganizatorem imprezy jest  

Towarzystwo Przyjaciół Wodzisławia. Zaprosiła wszystkich i poinformowała, że spotkanie 

będzie odnosiło się do słów  Gettego „…gdzie słyszysz śpiew tam wstąp, tam dobre serca 

mają, bo ludzie źli ach wierzaj mi nigdy nie śpiewają”.  

  

Pkt. 12. Zamknięcie obrad sesji.  

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam trzydziestą trzecią  sesję Rady 

Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono. 

           Protokolant                         Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /             / Wojciech Gądek /                / Stanisława Nowak  / 

 

 

 

 

 


